
Till Askersunds kommun 

Interpellation till tekniskas och miljönämndernas ordf. om miljötillståndet i 
Alsen och biltvätt  

 

Under flera år har kommunen satsat på att minska utsläpp till Alsen, bland annat genom att 
enskilda avlopp uppströms har uppgraderats till minst 3-kammarbrunn. Även utsläppen av 
fosfor från Dohnaforsån skulle minska genom omledningen med den lilla å-slingan samt att 
vara en trevlig promenadväg genom området. Reningsverket skulle åtgärdas för att öka 
reningseffekten.  

Däremot har jag inte sett något beslut om någon åtgärd mot att tvätta bilar på gatan, där 
avloppsvattnet inklusive tvättmedlet går med dagvattenledningen direkt ner till Alsen. Detta 
sker trots att en ny lätt tillgänglig tvätthall byggts alldeles utanför Askersund med 
reningsanläggning för kemikalierna. Att biltvätt på gatan fortsätter har uppmärksammats av 
boende, som undrat vad Naturskyddsföreningen kan göra. Enligt uppgift så har vissa 
kommuner en sanktionssavgift för biltvätt på gatan. I föreningens verksamhet pågår 
uppföljning och kunskapsinhämtning om just Alsens miljötillstånd. 

 

Som tjänstgörande ersättare i Fullmäktige vill jag nu ha svar på följande frågor: 

1. Har hälsotillståndet i Alsen beträffande övergödning förbättrats hittills? 
2. Planeras fler åtgärder för en renare sjö att bada och fiska i? 
3. Vilka åtgärder kommer kommunen att vidta för att stoppa biltvätt på gatorna?  
4. När kommer information till allmänheten om kommunens olika åtgärder för en 

renare Alsen, exempelvis i Bo i Askersund? 
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